
Protokół Nr 243
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 29 września 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
Część I, godz. 800

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
3. Sprawy różne.

Część II, po sesji Rady Powiatu:
4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Dyrektora Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich,

b) upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Cichy
Zakątek" w Końskich do składania oświadczeń woli w sprawach
związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu,

c) upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2
w Końskich do składania oświadczeń woli w sprawach związanych

z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu,
d) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok,
e) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących.
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5. Rozpatrzenie wniosku Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w
Końskich o zabezpieczenie środków na zakup energii elektrycznej w
kwocie 252812 zł.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do
treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad. 2
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła:

a) informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć,

b) informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za
pierwsze półrocze 2022 roku.
Oznajmiła, że proponowana zmiana w w/w projektach uchwał,

w stosunku do uchwał zaopiniowanych przez Zarząd i przedłożonych Radzie
Powiatu polega na wprowadzeniu do planu dochodów i wydatków budżetu

środków w wysokości 145 228 zł z Funduszu rozwoju przewozów
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej z przeznaczeniem na
realizację zadań w zakresie przewozów autobusowych.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

O godz. 820 zakończono pierwszą część posiedzenia Zarządu.

O godz. 1350 rozpoczęto II część posiedzenia.

W drugiej części posiedzenia nie wzięli udziału:

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec,
Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,
Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz.
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W zastępstwie Skarbnika Powiatu w posiedzeniu Zarządu uczestniczyła

Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska.

Ad. 4

a) Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron
przedstawił uchwałę Zarządu zmieniającą uchwałę w sprawie
powołania Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Oznajmił, że proponowana zmiana dotyczy terminu powołania

dyrektora. Wynika z tego, że wyłoniona w konkursie kandydatka na
dyrektora posiada zobowiązania wobec poprzedniego pracodawcy,
które musi wypełnić. Proponowany termin powołania 2 listopad
2022 roku.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 126/2022 w przedmiotowej
sprawie.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił dwa projekty

uchwał Zarządu w sprawach:
b) upoważnienia Dyrektora Domu Pomocy Społecznej "Cichy

Zakątek" w Końskich do składania oświadczeń woli w sprawach

związanych z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu,
c) upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 2

w Końskich do składania oświadczeń woli w sprawach związanych

z prowadzeniem bieżącej działalności powiatu,
Poinformował, że są to dokumenty niezbędne do podejmowania decyzji

oraz podpisywania umów przez dyrektorów jednostek organizacyjnych powiatu.
Omówił zakres nadawanych upoważnień.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 127/2022 oraz Nr 12812022

w przedmiotowych sprawach.

d) Główna Księgowa - Pani Wioletta Turaiska przedstawiła projekt
uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego
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na 2022 rok. Oznajmiła, że proponowane zmiany ZWIązane są z

otrzymaniem dotacji W kwocie 27222 zł oraz na wnioski

kierowników jednostek. Omówiła je, zgodnie z załączonymi do
uchwały załącznikami.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 129/2022 w przedmiotowej
sprawie.

e) Główna Księgowa - Pani Wioletta Turalska przedstawiła projekt
uchwały Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia

planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z
Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 z przeznaczeniem na
realizację zadań bieżących. Oznajmiła, że proponowana zmiana jest

konsekwencją uchwały podjętej na dzisiejszej sesji Rady Powiatu

i wiąże się z pozyskaniem w ramach Funduszu COVID środków dla
Domów Pomocy Społecznej w Końskich oraz w Rudzie Pilczyckiej,
w łącznej kwocie 231 702 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 130/2022 w przedmiotowej
sprawie,

Ad. 5
W związku z nieobecnością Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz

sprawę odłożono do rozpatrzenia na jedno z kolejnych posiedzeń Zarządu.

Ad. 6
W sprawach różnych:

Na wniosek Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych
i Mienia Powiatu - Pani Barbary Panek wniesiono pod obrady temat
podpisania umowy na zakup energii elektrycznej w ramach Staropolskiej Grupy
Zakupowej.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał o opinię

Panią Naczelnik Wydz. IM.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek stwierdziła, że temat zawarcia umów na dostawy energii
elektrycznej w kontekście niestabilności cen energii jest trudny. Oznajmiła, że

w jej ocenie umowę ze Staropolską Grupą Zakupową należy podpisać. Omówiła

taryfy, jakie powiat płaci obecnie oraz informacje, jakie otrzymała od
Staropolskiej Grupy Zakupowej w zakresie cen giełdowych energii elektrycznej.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zwrócił uwagę,

że zapowiadane są decyzje rządowe dotyczące "zamrożenia" cen energii dla
samorządów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik oznajmił, że jeżeli wejdzie
w życie ochrona rządowa cen energii, to powinna obejmować również Powiat
Konecki. Zapytał, czy w/w zapowiedzi odnoszą się do zapisów umowy ze
Staropolską Grupą Zakupową.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 
Pani Barbara Panek oznajmiła, że gdyby Powiat Konecki zamierzał skorzystać

z innych warunków i cen dostarczania energii to musiałby wypowiedzieć

umowę. Obowiązujący okres wypowiedzenia wynosi 1 miesiąc.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski nadmienił, że kwota 2,19 za
1 kwh wydaje się rozsądna. W kwestii decyzji rządowych dotyczących regulacji
cen energii, mających wpływ na samorządy stwierdził, że w tym zakresie
powinny być uregulowania ustawowe.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że jeżeli obowiązuje

jednomiesięczny okres wypowiedzenia to w przypadku niższych cen energii od
wynikających z zawartej umowy, umowę będzie można rozwiązać. Zaapelował

o konsultacje zapisów umowy w zakresie terminu wypowiedzenia z Radcą

Prawnym.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

skłania się ku podpisaniu umowy ze Staropolską Grupą Zakupową, jednak
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uważa, że decyzja w przedmiotowej sprawie powinna zapaść w pełnym składzie

Zarządu.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd odłożył podjęcie decyzji w sprawie
podpisania umowy na dostawę energii elektrycznej na następne posiedzenie
Zarządu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1420 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

......................... ..\~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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